


Dagordning ordinarie årsmöte 6 mars, 2014

• Mötets öppnande

• Fastställande av röstlängd för mötet

• Fråga om mötet utlysts på rätt sätt

• Godkännande av dagordning

• Val av mötesordförande

• Val av mötessekreterare

• Val av protokolljusterare och rösträknare

• Styrelsens 

– Verksamhetsberättelse för det gångna året

– Förvaltningsberättelse för det gångna räkenskapsåret

• Revisionsberättelse över styrelsens förvaltning under det gångna 
verksamhets- och räkenskapsåret

• Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser

• Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för 
det kommande verksamhets- och räkenskapsåret

• Val av 

– Föreningens ordförande för en tid av ett år

– Övriga ledamöter i styrelsen för en tid av två år framåt

– Revisor för en tid av ett år

– Två ledamöter i valberedningen för en tid av ett år

• Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner

• Mötets avslutande

• Frågestund/övriga frågor 



Styrelsens…

• Verksamhetsberättelse för det gångna året
• Förvaltningsberättelse för det gångna räkenskapsåret



Verksamhets- och förvaltningsberättelse

Järla IF FK styrelse redovisar följande verksamhetsberättelse för år 2013

Styrelsen under året har bestått av följande personer:

• Ordförande Rickard Waldenström

• Vice Ordförande   Fia Flodin

• Sekreterare Adjunkterad sekreterare Catharina Conrad

• Kassör Ola Conrad

• Ledamot Mats Lindberg

• Ledamot Tommy Nordmark

• Ledamot Augustin Altozano

• Ledamot Anders Ekblom

• Ledamot Marlene Yngve

• Ledamot Anna Laestadius Larsson

• Ledamot Rickard Wallentin

• Ledamot Fredrik Bjurhult

• Valberedning        Styrelsen

Antal ordinarie styrelsemöten: 5 spridda över året

Antal rapporteringstillfällen via nätet: 5 spridda över året

Antal övriga ordinarie mötestillfällen: 4 spridda över året



Verksamhets- och förvaltningsberättelse
Fotbollsverksamheten 

750 aktiva medlemmar under 2013. Vid årets slut har föreningen 302 (40% ) registrerade  tjejer och 448 (60%) killar. Detta 
inklusive seniorlag och knattefotbollsverksamhet. 

Vi hade under 2013  136 ledare varav 27 kvinnor (20%).

Lagverksamhet för barn och ungdom har vi i åldersgrupperna pojkar 95, 96, 97, 98, 99, 00, 01, 02 ,03, 04, 05 och 06 (från 
oktober) och flickor 97, 98, 99, 00, 01, 02 ,03, 04, 05 och 06 (från oktober).  

Fotbollsskola för de yngsta födda 06 och 07. 06-orna avslutade fotbollsskolan och startade sin lagverksamhet genom att 
spela Nacka Mästerskapen i oktober 2013. Under hösten försvann verksamheten för P98/99 och F02.

Under 2013 spelade vi  med 40 (45) Sanktanlag varav 17 (19)  flicklag och 23 (26) pojklag och nådde slutspel med:

• P16

• F15

• F14 (två lag, ett lag spelade slutspelet) varav man gick till FINAL som spelades mot Hammarby

• F13 (tre lag)

I Seniorserierna gick det så här 2013:

• Dam spelade i div-3 och landade på tabellplacering 3

• Herr spelade i div-4 och tog en serieseger och steget upp i div 3 2014

Därmed är målsättningen för 2014 nådd för både dam och herr med div-3 spel under nästkommande säsong.



Verksamhets- och förvaltningsberättelse
Ledardag och extra årsmöte 16 november

Extra årsmöte hölls i Nacka Strand och hotell J samtidigt som  årets ledardag ägde rum.  Dagen inleddes med extra årsmöte där 2014 års 
medlemsavgifter fastslogs. 

Dagen  fortsatte med lunch och två föreläsningar och en sittning med kort genomgång av Röda Tråden. Förläsning nr 1 handlade om 
idrottsskador och föreläsning nr 2 kom Rami Shabaan och berättade om sin fotbollsresa. En lång och intensiv och givande dag. 

Järla Stipendium F16 och P16 och Malles Minnesfond Guldstrumpan

2013 delades Järlas F16 och P16 stipendier ut i vanlig ordning. F16 stipendiet delades ut för  åttonde och P16 stipendiet för tredje gången. 
Årets stipendiater utsågs av de bägge åldersgruppernas ledare.

F16 – Isabelle Tunäng, back

P16 – Johan Brown, back

Bägge spelade i Sanktan. Isabelle i serien F16-18 och Johan i P16 där dom har sina hemvister. Stipendierna delades ut av Järlas kassör.

Det nyinstiftade stipendiet Malles Guldstrumpa delades ut av Mårten Josefsson och Marcus Knutsson som ingår i Minnesfondens utskott och

tillika barndomsvänner med Malcolm Lindholm. Stipendiet delades ut till  F13s Josefin Malmström och P18s Arvid Wahlman.

Kursverksamheten genom Idrottslyftet 2013

6 februari – 5-mannadomare 28 september – Avspark

12 oktober – Bas 1 ledarskap 19—20 oktober – Bas 2 ledarskap

17 november – Bas 1 teknik 17 november – Akut skadebehandling

23 november – Bas 1 ledarskap 30 november – Bas 1 spelförståelse



Verksamhets- och förvaltningsberättelse
Valberedning

Styrelsen har gemensamt ansvar för valberedningsfrågor vilket inte är helt optimalt. Man har till 2014 tre vakanser att fylla och till dags 
datum har de personer som tillfrågats tyvärr sagt nej. Styrelsen vill prioritera tillsättning av nya ledamöter på följande sätt:

• Fler kvinnor för att få en jämlik styrelse.

• Fler representanter från vår pojklagsverksamhet då vi nu har flest representanter från flicklagsverksamheten, även detta för att få en 
rättvis balans i styrelsearbetet. 

• Styrelsen behöver förstärkas på följande punkter: utbildning och jubileum/event.

Kansli

Kansliet har varit bemannat enligt följande:

• Januari- oktober: Catharina Conrad 100%  föreningskonsulent med bas från hemmet.

• November – december: Catharina Conrad 100 % föreningskonsulent och Fredrik Bjurhult 100% klubbchef med bas i nya klubbhuset.

• Under perioden januari-juni har kansliet haft hjälp på timbasis av Lina Soldati. 

Klubbhus

Under hela 2013 har klubbhusbygget varit i gång. Under våren har föreningens medlemmar med ledare och föräldrar haft  nöjet att bygga på 
klubbhuset gemensamt och under 19 helger har vi lyckats snickra ihop 1107 timmar. Bygget avstannade under sommaren då vi tog ledigt. 

För att kunna finansiera slutförande av klubbhuset har föreningen har  tagit ett banklån hos Nordea där Nacka Kommun gått i borgen. 
Föreningen finansierar klubbhuset helt med egna medel och söker sponsorer och bidrag så långt det går. 

Vårt samarbete med kriminalvården/samhällstjänsten har fortsatt under hela 2013 med ett bra resultat. Det är personer som har blivit 
dömda till samhällstjänst och som vi har tagit emot en-två dagar i veckan. Dessa personer har varit dömda för ringa brott, så som 
fortkörning, rattonykterhet och liknande. Det har varit viktigt för oss eftersom vi ägnar oss åt barn och ungdomsverksamhet. Personerna 
arbetar till vardags inom byggbranschen och har yrkeskunskapen som vi behövt för att avancera. 

I början av november var det så dags för vår personal att flytta in i det nya huset. Om än under något provisoriska förhållanden.



Verksamhets- och förvaltningsberättelse
Föreningsarrangemang 2013:

Puma Stadium Cup i april för pojkar och flickor 01

Då vi bytt materialleverantör och varumärke så fick även vår sedan länge inarbetade turnering Umbro Intersport Cup byta namn.
Turneringen vänder sig till våra 13 åringar som ska spela 9-manna för första gången i Sanktan året efter – en genrepsturnering.

Flygarcupen i maj för pojkar och flickor 02

En endagsturnering på Nacka IP för 7-mannaspel 

Hillas minne i juni för pojkar och flickor födda 03

Mitt under rykande sommarfotbollsskola arrangerar vi 7-manna turneringen Hillas Minnes Trophy. I år arrangerades turneringen för 18:e 
året i rad. 

NackaMästerskapen spelades under tre helger i oktober, gruppspel de två första helgerna och sedan en sista samlad finalhelg på Boovallen  
där Järla fanns med ett finallag. NM är en samarrangerad turnering mellan Järla och Boo FF. Järla arrangerar de två äldsta 
åldersgrupperna och finalerna vartannat år. Den äldsta åldersgruppen är en öppen klass där föreningar från hela Stockholms distrikt 
bjuds in. I F03-klassen spelades finalen mellan Järla IF FK - Boo FF där Järla stod som slutsegrare. Grattis F03!

Fotbollsskolan varje tisdag under perioden april-juni och augusti-oktober Fotbollsskolan har i snitt legat på 120 deltagare/tillfälle. Samma  
nivå som föregående år.  Ledare för fotbollsskolan är ungdomar som själva är fotbollsaktiva inom i första hand den egna föreningen. 
Dessa ungdomar gör ett fantastiskt jobb!

Sommarfotbollsskolan en vecka i juni för fotbollsspelare mellan 7 och 12. Fortsätter sin succébana med 207 deltagare – nytt rekord - och för 
första gången barn i kö. Vi hade 44 unga ledare på plats. En vecka i mestadels sol, med fokus på fotboll och Fair Play.  Fem fantastiska 
fotbollsdagar på Nacka IP. Lunch intogs i Järla Skolas matsal och mellanmål på läktaren. 



Verksamhets- och förvaltningsberättelse
Sponsorer

Vi har under 2013 haft fem huvudsponsorer i föreningen som är viktiga för oss. Förutom Ica Maxi, Bygg Ole och Nacka Värmdö Posten som vi 
har samarbetat med i flera år har vi knutit två nya sponsorer i form av Puma och Stadium till oss under året. Vi har även många mindre 
sponsorer som är lika viktiga och vi hoppas att vi framöver kan knyta ännu fler till vår förening. Många åldersgrupper har egna starka 
sponsorer som hjälper till med att finansiera träningskläder, träningsläger, cuper etc och vi tackar er för detta! Vi har i och med att Fredrik 
kommit in i organisationen kunnat lägga fokus på hur vi ska synas och marknadsföra oss framåt på bästa sätt.  

Vi vill rikta ett speciellt tack till vår enskilt allra största sponsor. DU som är ledare! Din tid, ditt engagemang för och med våra ungdomar är 
ovärderligt för föreningen. Föreningen är vi tillsammans!

Ekonomi

Föreningen har en god ekonomi, se balans- och resultaträkning. Vi har  ett och ett halvt års byggande bakom oss vilket gör att vi just nu har 
en tuff situation, men inget som äventyrar vår kärnverksamhet.  Vi planerar också för fullt för vårt stundande 100-årsjubileum! Extra 
årsmötet beslutade om  att höjda medlemsavgifter för 2014 då styrelsen vet att vi kommer att ha ökade kostnader för att slutföra
klubbhusbygget och att genomföra vårt 100-årsjubileum på allra bästa sätt.

Framåtblick

Ännu ett framgångsrikt år har spelats av och det har som tidigare varit ett intensivt år. Nu går vi in i nästa århundrade som förening och firar 
2014 vårt 100-årsjubileum. Tillsammans ska vi gå in i nästa 100 år.

Du som vill vara med och påverka föreningen dessa nästkommande 100 år kontakta kansliet, det kan vara allt från att iordningsställa 
klubbhuset, vara med och arrangera jubileet, vara del i en arbetsgrupp eller vara med och påverka genom styrelsearbete. Tveka inte! 

Nacka 2014-03-06 För styrelsen 

Rickard Waldenström, Ordförande



Verksamhets- och förvaltningsberättelse



Verksamhets- och förvaltningsberättelse



Dagordning ordinarie årsmöte 6 mars

• Mötets öppnande

• Fastställande av röstlängd för mötet

• Fråga om mötet utlysts på rätt sätt

• Godkännande av dagordning

• Val av mötesordförande

• Val av mötessekreterare

• Val av protokolljusterare och rösträknare

• Styrelsens 

– Verksamhetsberättelse för det gångna året

– Förvaltningsberättelse för det gångna räkenskapsåret

• Revisionsberättelse över styrelsens förvaltning under det gångna 
verksamhets- och räkenskapsåret

• Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser

• Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för 
det kommande verksamhets- och räkenskapsåret

• Val av 

– Föreningens ordförande för en tid av ett år

– Övriga ledamöter i styrelsen för en tid av två år framåt

– Revisor för en tid av ett år

– Två ledamöter i valberedningen för en tid av ett år

• Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner

• Mötets avslutande

• Frågestund/övriga frågor 



Revisionsberättelse
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Verksamhetsplan Järla IF FK 1914 �

Idag

Framtid 

2014 �

1914-2014

första 100 åren



Idag

Framtid 

2014 �

1914-2014

första 100 åren

� 10 juli 1914 bildas föreningen. Fotboll främst men efterhand även skidor,  
backhoppning, orientering och friidrott

� 20-30-talet: 1923 tillåts även flickor att bli medlemmar i föreningen och 
från jubileumsskriften vid 20-års firandet kunde man läsa ”Fotboll har 
inom Järla IF varit sorgebarnet under så gott som alla de gångna tjugo 
åren”

� 40-50-talet: 1948 startades för första gången kvartersserier för pojklag av 
eldsjälen Wolle Womsten. Under 50-talet får Järla en egen hemmaplan.

� 60-talet: Hilding ”Hilla” Samulesson startar fotbollsskola. Järlaträffen, 
Sveriges första fotbollsturnering för A-pojklag av elitklass startas.

� 70-talet: Järlas första damlag bildas men läggs ner efter en säsong. Med i 
startelvan var Mona Sahlin.

� 80-talet: 1981 kvalar herrarna mot Oddevold  till div 2 medd et går inte 
vägen. 1982 kvalar man återigen till div 2 och då man slår man ut GAIS 
men sedan åker vi på pumpen mot BP.

� 90-talet: 1993 bildas Nacka FF en alliansförening mellan Järla IF FK, Boo FF  
och Saltsjöbadens IF

� 2000-talet: Nacka FF går i konkurs och dam och herrverksamheten lyfts 
tillbaka in i Järla  där man får börja om på nytt i lägsta serierna. 
Flickverksamheten etableras på riktigt år 2000.

� 2010-talet: Nytt klubbhus och 100 –års jubileum



Idag

Framtid 

2014 �

1914-2014

första 100 åren



Vilka frågor drivs av föreningen idag
Idag

Framtid 

2014 �

1914-2014

första 100 
åren

• Anläggningsfrågor – driva politiskt, 
admin

• Arrangera tävlingar – admin, planera, 
genomföra 

• Bidragsansökan – extern finansiering
• Bokföring & Fakturering
• Budgetarbete
• Ekonomiskt ansvar
• Hall & planbokning
• IT-Data
• Klubbarrangemang – admin, planera, 

genomföra
• Kommunikation – internt, extern
• Lokalvård
• LOK-stödsredovisning
• Lönehantering

• Material – inventera, admin
• Medlemsregister
• Nya lag/grupper – admin
• Personalansvar
• Servering
• Sommarlovsaktiviteter – planera, 

genomföra 
• Sponsorarbete – admin, uppsökande
• Sportslig verksamhet
• Starta & träffa kommittéer
• Träffa medlemmar/föräldrar
• Träffa ledare – med på träffar
• Utbildningar – admin, planera, 

genomföra
• Årsmöte – planera och genomföra
• 100-årsjubileum



Barn/Ungdom

Representationslag

Ledare / Föräldrar

Klubbhus

Styrelse / Kansli / 
Sportgrupp

Samarbetspartners 

Idag

Framtid 

2014 �

1914-2014

första 100 
åren



Barn/Ungdom

Representationslag

Ledare / Föräldrar

Klubbhus

Styrelse / Kansli / 
Sportgrupp

Samarbetspartners

Fotbollsskola från 6 års ålder

50 barn/ungdomslag i Sanktan 
från 8-19 års ålder

Piteå Summer Games från 11 år

Idag

Framtid 

2014 �

1914-2014

första 100 
åren



Barn/Ungdom

Representationslag

Ledare / Föräldrar

Klubbhus

Styrelse / Kansli / 
Sportgrupp

Samarbetspartners

Idag

Framtid 

2014 �

1914-2014

första 100 
åren

Herrarna div 3

Damerna div 3

Pojk- och Flickjunior



Barn/Ungdom

Representationslag

Ledare / Föräldrar

Klubbhus

Styrelse / Kansli / 
Sportgrupp

Samarbetspartners

Idag

Framtid 

2014 �

1914-2014

första 100 
åren

Över 100 ideella ledare 

Föräldrar utgör grunden 



Barn/Ungdom

Representationslag

Ledare / Föräldrar

Klubbhus

Styrelse / Kansli / 
Sportgrupp

Samarbetspartners

Idag

Framtid 

2014 �

1914-2014

första 100 
åren

Bygget påbörjades juni 2012

> 5.000 tim. ideellt arbete
> 4.000 tim. samhällstjänst

480 kvm. Cafeteria, möteslokal, 
egna omkl.rum, rehab-rum, 

vettig arbetsplats.



Barn/Ungdom

Representationslag

Ledare / Föräldrar

Klubbhus

Styrelse / Kansli / 
Sportgrupp

Samarbetspartners

Idag

Framtid 

2014 �

1914-2014

första 100 
åren

11 styrelsemedlemmar med 
egna ansvarsområden

Kansli  - anpassat till 
verksamheten

Sportgrupp  - länk till 
ungdomslag



Barn/Ungdom

Representationslag

Ledare / Föräldrar

Klubbhus

Styrelse / Kansli / 
Sportgrupp

Samarbetspartners

Idag

Framtid 

2014 �

1914-2014

första 100 
åren

Nacka kommun

STFF / SVFF

SISU

Sponsorer



Idag

Framtid 

2014 �

1914-2014

första 100 åren



Barn/Ungdom

Representationslag

Ledare / Föräldrar

Klubbhus

Styrelse / Kansli / 
Sportgrupp

Samarbetspartners 

Idag

Framtid 

2014 �

1914-2014

första 100 
åren

2014 fokus:
Ny hemsida

Nytt verktyg närvarorapportering
Påverkansarbete

Färdigställa klubbhus
Utveckla fotbollsskola

Ledarakademi
100-årsjubileum

Sponsorpaket
Ny cafeteria/servering

Information medlemmar
ICA / Stadium / Svenska Spel



Barn/Ungdom

Representationslag

Ledare / Föräldrar

Klubbhus
Styrelse / Kansli / 

Sportgrupp

Samarbetspartners 

Fotboll för alla

Idag

Framtid 

2014 �

1914-2014

första 100 
åren

After School fotboll

Fotboll för funktionsnedsatta



Prestation
s-kultur

Obligatoriskt 
träningsuppehåll

= 

kompetens-
utveckling

Röda Tråd - GER

•Glädje

•Engagemang

•Respekt

SvFF och StFF

•Avspark

•Bas 1

•Bas 2

•Spelarutbildningsplan

Föreläsningar/ 
inspiration

•Genus

•Kost
•Hälsa

•FS-Learning

•Tema

Utbildning

•Fysik/uppbyggnad

•Inför, under, efter

•Knäkontroll

•MAQ (Muscle Action 
Quality)

•Skador

Handbok

•Ledare

•Spelare

•Förälder

•Styrelse

Ledarakademin



Budget 2014

2014 års budget jämfört med 2013 utfall:

Budgeterat nettoresultat uppgår till -245 KSEK.

I nettoresultatet ingår 330 KSEK i kostnader för 
klubbhusbygget som ska aktiveras som 
anläggningstillgång i balansräkningen samt räntor 
om 42 KSEK.

Den löpande verksamheten beräknas därmed gå 
med plus-resultat om 127 KSEK varav intäkter 
3,038 KSEK och kostnader 2,910 KSEK.

Intäkterna om 3,038 KSEK innebär en ökning med 
699 KSEK från 2,339 föregående år:
o ökade medlemsintäkter (fler medlemmar + höjd 

avgift)
o ökad cafeteriaförsäljning
o ökade aktivitetsbidrag från stat/kommun

Kostnader om 2,910 KSEK innebär en ökning med 
846 KSEK från 2,064 föregående år: 
o ökade personalkostnader
o jubileum
o fler medlemmar (medlemspaket/material)
o klubbhusdrift
o övrigt



Val av…
• Mötets öppnande

• Fastställande av röstlängd för mötet

• Fråga om mötet utlysts på rätt sätt

• Godkännande av dagordning

• Val av mötesordförande

• Val av mötessekreterare

• Val av protokolljusterare och rösträknare

• Styrelsens 

– Verksamhetsberättelse för det gångna året

– Förvaltningsberättelse för det gångna räkenskapsåret

• Revisionsberättelse över styrelsens förvaltning under det gångna verksamhets- och räkenskapsåret

• Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser

• Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för det kommande verksamhets- och 
räkenskapsåret

• Val av 

– Föreningens ordförande för en tid av ett år

– Valberedningens förslag: Rickard Waldenström

– Övriga ledamöter i styrelsen för en tid av två år framåt

– Valberedningens förslag: XX

– Revisor för en tid av ett år

– Valberedningens förslag: Joakim Swedberg (som accepterat ytterligare ett år)

– Två ledamöter i valberedningen för en tid av ett år

– Valberedningens förslag: XX
• Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner

• Mötets avslutande

• Frågestund/övriga frågor 
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gångna verksamhets- och räkenskapsåret

• Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser

• Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget 
för det kommande verksamhets- och räkenskapsåret

• Val av 

– Föreningens ordförande för en tid av ett år

– Valberedningens förslag: Rickard Waldenström

– Övriga ledamöter i styrelsen för en tid av två år framåt

– Valberedningens förslag: XX

– Revisor för en tid av ett år

– Valberedningens förslag: Joachim Swedberg (som 
accepterat ytterligare ett år)

– Två ledamöter i valberedningen för en tid av ett år

– Valberedningens förslag: XX

• Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid 
inkomna motioner

• Mötets avslutande

• Frågestund/övriga frågor



Mötets avslutande



Vad ska en ledarakademi innehålla?


